

**This Organization
Participates in E-Verify**

**Организация принимает
участие в E-Verify**



Sample Only Только образец

This employer participates in E-Verify and will provide the federal government with your Form I-9 information to confirm that you are authorized to work in the U.S.

If E-Verify cannot confirm that you are authorized to work, this employer is required to give you written instructions and an opportunity to contact Department of Homeland Security (DHS) or Social Security Administration (SSA) so you can begin to resolve the issue before the employer can take any action against you, including terminating your employment.

Employers can only use E-Verify once you have accepted a job offer and completed the Form I-9.

E-Verify Works for Everyone

For more information on E-Verify, or if you believe that your employer has violated its E-Verify responsibilities, please contact DHS.

Этот работодатель принимает участие в E-Verify и представляет федеральному правительству информацию по Вашей форме I-9 в целях подтверждения, что вы имеете право работать в США.

Если E-Verify не может подтвердить, что вы имеете право работать, то работодателю потребуется, чтобы вы предоставили письменные инструкции, а также возможность связаться с Министерством внутренней безопасности (DHS) или Администрацией социального обеспечения (SSA) и для решения вопроса до принятия какого-либо действия в отношении вас, в том числе прекращения Вашей трудовой деятельности (увольнение).

Работодатели могут использовать E-Verify только один раз, когда вы приняли предложение о работе и заполнили форму I-9.

E-Verify работает для каждого

Для дополнительной информации о E-Verify или в случае, если вы считаете, что работодатель нарушил свои обязанности в отношении E-Verify, обращайтесь в DHS.

888-897-7781

dhs.gov/e-verify



E-VERIFY IS A SERVICE OF DHS AND SSA

The E-Verify logo and mark are registered trademarks of Department of Homeland Security. Commercial sale of this poster is strictly prohibited.

English / Russian Poster